

Yellowknife Education District No. 1

5402 50 Avenue • Yellowknife, NT • X1A 2N6
yk1.nt.ca • yk1@yk1.nt.ca • (867) 766-5050



Pictured: YK1's new Board of Trustees poses in the main boardroom following their first regular meeting together on November 9, 2021 (left). Three high school students show off their Halloween costumes as part of a school-wide contest on October 29, 2021 (right).

- **First Meeting for New Board:** Yellowknife Education District No. 1 (YK1)'s new Board of Trustees held their first regular meeting since October's election on November 9, 2021. Terry Brookes, Tina Drew and Al McDonald were successfully re-elected to the Board, where they join new Trustees Doreen Cleary, Carla Kinakin, Diana Neill, and David Wasylciw. Trustees play a key role in the continued success of YK1 and the students it serves by overseeing matters of governance.
- **Election of Chairperson and Vice Chairperson:** Trustee Terry Brookes was elected Chairperson and Trustee Doreen Cleary was elected Vice Chairperson of YK1 during the Organizational Meeting on November 9, 2021. Trustee Brookes is YK1's longest-serving Trustee with almost 30 years on the Board. He actively sat on the policy, public relations, audit, facilities and board/superintendent evaluation committees during the 2020-2021 school year. Trustee Cleary is new to the Board but by no means new to YK1. She is a long-time educator who first joined the school district in the early 1990's. Trustee Cleary spent most of her career at École Sir John Franklin High School before retiring in 2018. In addition to serving as Vice Chairperson, Trustee Cleary will also sit on the policy, public relations, facilities and pandemic review committees, and will be the Board's representative at École Sir John Franklin High School Parent Advisory Council (PAC) meetings.
- **Appointment of Auditor:** Trustees voted on November 9, 2021 to retain accounting firm Crowe MacKay LLP for auditing services. Crowe MacKay will be responsible for conducting a full audit of the school district at the end of the current fiscal year (June 30, 2022).

UPCOMING EVENTS

November 11, 2021

Remembrance Day
YK1 Schools Closed

November 16, 2021

MHS PAC Meeting
6:30 p.m.

November 18, 2021

SJF PAC Meeting
7:00 p.m.

November 22, 2021

Report Cards Sent Home
JK-8 Schools

November 23-24, 2021

Parent-Teacher Interviews
JK-8 Schools

November 26, 2021

PD Day – No School
All YK1 Students

December 14, 2021

Regular Board Meeting
District Office, 7:00 p.m.

Approved Meeting Motions

- 11-6290-21: Appointment of Auditor

FINANCE

Al McDonald
Diana Neill
David Wasylciw

POLICY

Doreen Cleary
Tina Drew
Carla Kinakin

PUBLIC RELATIONS

Doreen Cleary
Al McDonald
David Wasylciw

AUDIT

Carla Kinakin
Tina Drew

CoTW

All Trustees

FACILITIES

Doreen Cleary
Tina Drew
Diana Neill

PANDEMIC REVIEW

Doreen Cleary
Tina Drew
Carla Kinakin

BOARD/SUPERINTENDENT

EVALUATION

Terry Brookes
Tina Drew
David Wasylciw

NWTA TEACHER/BOARD

ADVISORY

Carla Kinakin
Al McDonald

USW NEGOTIATING

Tina Drew
Diana Neill

PAC ASSIGNMENTS 2021-2022

N.J. Macpherson School: Tina Drew

École J.H. Sissons: Diana Neill

Range Lake North School: Carla Kinakin

Mildred Hall School: Al McDonald

École William McDonald Middle School: David Wasylciw

École Sir John Franklin High School: Doreen Cleary

Administration scolaire de district n° 1 de Yellowknife

5402, 50^e Avenue • Yellowknife NT, X1A 2N6
yk1.nt.ca • yk1@yk1.nt.ca • 867-766-5050



Photo : Nouveau conseil d'administration de YK1 dans la salle de conférence après leur première réunion ordinaire, le 9 novembre 2021 (gauche) Trois élèves du secondaire montrent fièrement le costume d'Halloween qu'ils ont porté pour le concours de l'école, le 29 octobre 2021 (droite).

- **Première réunion du nouveau conseil :** La première réunion ordinaire du conseil d'administration de YK1 a eu lieu le 9 novembre 2021. Terry Brookes, Tina Drew et Al McDonald ont été réélus, tandis que Doreen Cleary, Carla Kinakin, Diana Neill et David Wasylciw ont été élus pour une première fois. Les membres du conseil d'administration jouent un rôle capital dans le succès des élèves en s'occupant des questions de gouvernance de YK1.
- **Élection du président et de la vice-présidente :** Terry Brookes a été élu président et Doreen Cleary, vice-présidente du conseil durant la réunion d'organisation du 9 novembre 2021. M. Brookes est le membre de plus longue date au conseil, avec presque 30 ans d'expérience. Pendant l'année scolaire 2020-2021, il a également siégé aux comités des politiques, des relations publiques, d'audit, de gestion des installations, et d'évaluation du conseil d'administration et du surintendant. Bien que nouvelle au conseil, M^{me} Cleary est loin d'être nouvelle à Yellowknife. Enseignante de longue date, elle est arrivée à YK1 en 1990 et a passé la majeure partie de sa carrière à l'école SJF, avant de prendre sa retraite en 2018. En plus d'être vice-présidente, elle siègera aux comités des politiques, des relations publiques, de gestion des installations, et d'examen de la gestion de la pandémie. Elle représentera aussi le conseil aux réunions du Comité consultatif des parents de l'école SJF.
- **Nomination d'un vérificateur :** Le 9 novembre 2021, les membres du conseil d'administration ont voté pour retenir les services de Crowe MacKay LLP qui effectuera un audit complet des finances de YK1 à la fin de l'exercice (30 juin 2022).

ACTIVITÉS À VENIR

11 novembre 2021

Jour du Souvenir

Toutes les écoles de YK1 fermées

16 novembre 2020

Réunion du comité consultatif
des parents de Mildred Hall

18 h 30

18 Novembre 2021

Réunion du conseil consultatif
des parents de SJF

19 h

22 novembre 2021

Distribution des bulletins scolaires
Prématernelle à 8^e année

23 et 24 novembre 2021

Entretiens parents-enseignants
Prématernelle à 8^e année

26 novembre 2021

Journée pédagogique – pas de
cours pour tous les élèves YK1

14 décembre 2021

Réunion ordinaire du conseil
d'administration

Bureau de YK1, 19 h

Motions approuvées à la réunion

- 11-6290-21 : Nomination d'un vérificateur

FINANCES

Al McDonald
Diana Neill
David Wasylciw

POLITIQUES

Doreen Cleary
Tina Drew
Carla Kinakin

RELATIONS PUBLIQUES

Doreen Cleary
Al McDonald
David Wasylciw

AUDIT

Carla Kinakin
Tina Drew

COMITÉ PLÉNIER

Tous les administrateurs

INSTALLATIONS

Doreen Cleary
Tina Drew
Diana Neill

EXAMEN DE LA GESTION
DE LA PANDÉMIE

Doreen Cleary
Tina Drew
Carla Kinakin
David Wasylciw

ÉVALUATION DU
CONSEIL
D'ADMINISTRATION ET
DU SURINTENDANT

Terry Brooke
Tina Drew

COMITÉ CONSULTATIF DU
CONSEIL ET DES
ENSEIGNANTS DE L'AETNO

Carla Kinakin
Al McDonald

NÉGOCIATIONS AVEC LE SYNDICAT DES MÉTALLOS

Tina Drew
Diana Neill

NOMINATIONS AUX CONSEILS CONSULTATIFS DES PARENTS POUR 2021-2022

École N. J. Macpherson : Tina Drew

École J. H. Sissons : Diana Neill

École Range Lake North : Carla Kinakin

École Mildred Hall : Al McDonald

École intermédiaire William McDonald : David Wasylciw

École secondaire Sir John Franklin : Doreen Cleary